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DESIGN NEIL POULTON

Box Content

LaCie Hard Disk, Design by Neil Poulton

Hi-Speed USB 2.0 cable

Power supply

NOTE: LaCie Storage Utilities and user manual are pre-loaded on the drive.

Protect your investment – register for free technical support at www.lacie.com/register
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Setup Steps
1.	Connect the power supply to a grounded 

surge protector or wall outlet and to your 
LaCie Hard Disk.

2.	Connect the Hi-Speed USB 2.0 cable to 
your computer and to the drive.

3. Turn on the drive by moving the power 
switch to the ON position. The drive will 
mount in My Computer (Windows) or on 
your desktop (Mac).

4.	Before using your drive, LaCie Setup 
Assistant software must be launched to 
format your drive. It will:

	 • �Optimize your drive according to  
your needs

	 • �Copy the manual and utilities on  
your drive

To launch LaCie Setup Assistant:

Windows users: Double-click the LaCie drive icon in “My Computer”. 
Mac users: Double-click the “LaCie Setup Assistant” icon on your desktop.

NOTE: If you do not launch LaCie Setup Assistant or if you quit LaCie Setup Assistant after the formatting has 
begun, your drive will not be ready to use and will require manual formatting. The user manual and utilities 
will not be available on your drive and will have to be downloaded from the LaCie website: www.lacie.com

NOTE: Using LaCie Setup Assistant does not prevent you from using your computer’s native disk utility program 
to format or partition your LaCie drive. Simply follow the Setup Assistant through completion, then use your 
computer’s native disk utility (Disk Management for Windows or Disk Utility for Mac) to reformat your drive.

See the user manual for more information.
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Manufacturer’s Declaration for CE Certification
We, LaCie, solemnly declare that this product conforms to the follow-
ing European standards: Class B EN60950, EN55022, EN55024
With reference to the following conditions: 73/23/EEC Low Voltage 
Directive; 89/336/EEC EMC Directive

LaCie Hard Disk
Tested to comply with  
FCC standards for  
home or office use

Precautions
Do not stack more than two (2) LaCie Hard Disks together. Do not expose the drive to 
temperatures over 35° C (95° F) or 30° C (86° F) when stacked. Do not expose the device 
to liquids. Use only the power supply shipped with the device.

Warranty Information
LaCie warrants your product against any defect in material and workmanship, under 
normal use, for the designated warranty period. The warranty becomes effective from the 
date of shipment. In the event this product is found to be defective within the warranty 
period, LaCie will, at its discretion, repair or replace the defective product.

This warranty is void if:
•	 The product was operated/stored in abnormal use or maintenance conditions;
•	 The product is repaired, modified or altered, unless LaCie expressly authorizes such 

repair, modification or alteration in writing;
•	 The product was subjected to abuse, neglect, electrical fault, improper packaging, 

accident or acts of nature;
•	 The product was installed improperly;
•	 The serial number of the product is defaced or missing;
•	 The broken part is a replacement part such as a pickup tray, etc.
•	 The tamper seal on the casing is broken.

For the latest documentation and software updates, please go to: 
http://www.lacie.com/us/support/documents/index.htm?id=10007
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RU Этапы установки
1. Подключите один конец шнура питания к заземленному сетевому фильтру или розетке, а другой — к приводу LaCie Hard Disk.
2. Подключите кабель высокоскоростного интерфейса USB 2.0 к приводу и компьютеру.
3.  Включите привод, переведя переключатель питания в положение ON. Значок привода появится в окне «Мой компьютер» 

(в ОС Windows) или на рабочем столе (на компьютере Mac).
4. Перед использованием отформатируйте привод с помощью мастера установки LaCie. Это позволит:
 • оптимизировать работу привода;
 • скопировать на привод руководство и утилиты.

Запуск мастера установки LaCie

Для пользователей Windows: в окне «Мой компьютер» дважды щелкните по значку привода LaCie.

Для пользователей компьютеров Mac: на рабочем столе компьютера дважды щелкните по значку LaCie Setup Assistant.

ПРИМЕЧАНИЕ. Если не запустить мастер установки LaCie или закрыть его до завершения форматирования, привод не будет 
готов к работе. В этом случае потребуется отформатировать его вручную. При этом утилиты и руководство пользователя 
необходимо будет загрузить с веб-сайта LaCie по адресу: www.lacie.com.

ПРИМЕЧАНИЕ. Для того чтобы отформатировать привод LaCie или разбить его на разделы, можно использовать как мастер 
установки LaCie, так и имеющуюся на компьютере дисковую утилиту. Выполните все действия по установке с помощью 
соответствующего мастера и повторно отформатируйте привод, используя предустановленную дисковую утилиту 
(утилиту управления дисками системы Windows или дисковую утилиту Mac).

Дополнительные сведения см. в руководстве пользователя.

Меры предосторожности
Не подключайте более двух (2) приводов LaCie Hard Disk одновременно. Не подвергайте привод воздействию температур свыше 
35 °C, если он не подключен к компьютеру, и свыше 30 °C — если подключен. Не допускайте попадания жидкости на привод.
Используйте только источники питания, входящие в комплект поставки.

Информация о гарантийном обслуживании
При нормальной эксплуатации компания LaCie гарантирует отсутствие любых дефектов в материалах и сборке изделия в 
течение срока, указанного в гарантийном талоне. Гарантия считается действительной со дня поставки товара. Если в течение 
гарантийного срока будут обнаружены дефекты, компания LaCie обязуется отремонтировать или заменить изделие по своему 
усмотрению.
Гарантия аннулируется, если:
• не соблюдались условия эксплуатации, хранения или технического обслуживания изделия;
• изделие было отремонтировано, модифицировано или изменено без письменного разрешения компании LaCie;
• условия эксплуатации изделия были нарушены в связи с небрежным обращением, коротким замыканием, ненадлежащей 
  упаковкой или повреждениями в результате стихийных бедствий;
• изделие было установлено неправильно;
• серийный номер изделия стерт или отсутствует;
• поврежденная деталь (например, подъемный лоток и т. п.) относится к категории сменных;
• пломба на корпусе изделия повреждена.

Обновленные версии документации и программного обеспечения можно найти на веб-сайте
http://www.lacie.com/us/support/documents/index.htm?id=10007
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LaCie USA
22985 NW Evergreen Pkwy
Hillsboro, OR 97124
sales@lacie.com

LaCie France
17, rue Ampère  
91349 Massy Cedex
sales.fr@lacie.com

LaCie Asia (HK)
25/F Winsan Tower
98 Thomson Road
Wanchai, Hong-Kong
sales.asia@lacie.com

LaCie Asia (Singapore)
Centennial Tower, Level 34
3 Temasek Avenue
Singapore 039190
sales.asia@lacie.com

LaCie Australia
458 Gardeners Rd.
Alexandria, NSW 2015
sales.au@lacie.com

LaCie Belgium
Vorstlaan 165/ Bld  
du Souverain 165
1160 Brussels
sales.benelux@lacie.com 

LaCie Canada
235 Dufferin St.
Toronto, Ontario M6K 1Z5
sales.ca@lacie.com

LaCie Germany
Am Kesselhaus 5
D-79576 Weil Am Rhein
sales.de@lacie.com

LaCie Italy
Centro Direzionale  Edificio B4
Via dei Missaglia 97
20142 Milano
sales.it@lacie.com

LaCie Japan K.K. 
Uruma Kowa Bldg. 6F
8-11-37 Akasaka, Minato-ku
Tokyo 107-0052
sales.jp@lacie.com

LaCie Netherlands
Postbus 134
3480 DC Harmelen
sales.benelux@lacie.com

LaCie Nordic 
(Sweden, Denmark, Norway, 
Finland)
Sveavägen 90, 5tr 
113 59 Stockholm, Sweden
sales.nordic@lacie.com

LaCie Spain
C/ Núñez Morgado, 3, 5a pl.
28036 Madrid
sales.es@lacie.com

LaCie Switzerland
Davidsbodenstrasse 15 A
4004 Basel
sales.ch@lacie.com

LaCie United Kingdom 
and Ireland
LaCie LTD - Friendly House
52-58 Tabernacle Street
London, England EC2A 4NJ
UK: sales.uk@lacie.com
Ireland: sales.ie@lacie.com

LaCie Worldwide Export
17, rue Ampère
91349 Massy Cedex, France
sales.intl@lacie.com
support.intl@lacie.com

Visit www.lacie.com for more 
information on LaCie products.

Contact Us

Copyright 2007, LaCie.

711847     070827
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